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رئیس سازمان انرژی اتمی ایران در دومین همایش دوسالانه صنعت سیم، کابل و 
صنایع وابسته در تهران گفت: صنعت هسته ای کشور در حوزه پرتودهی آماده خدمت 
به صنعت سیم و کابل ایران بوده و ظرفیت ایجاد شده در سایت پرتودهی استان قزوین 

کمک شایانی به این بخش خواهد داشت. 
به گزارش مرکز دیپلماسی عمومی و اطلاع رسانی سازمان انرژی اتمی ایران؛ دومین همایش 
دوســالانه صنعت ســیم، کابل و صنایع وابسته، اول بهمن ماه 1403 با حضور تعداد فراوانی از 
کارآفرینان، تولیدکنندگان و شرکت های بخش خصوصی صنعتی فعال در این حوزه در تهران 

برگزار شد.
محمد اســلامی، معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان انرژی اتمی ایران به عنوان یکی از 
مدعوین و سخنرانان این مراسم در حاشیه برگزاری این رویداد درخصوص نقش آفرینی صنعت 
هسته ای در صنعت سیم و کابل و راه اندازی مجموعه پرتو فرآیند استان قزوین در این زمینه، 
اظهار کرد: بر اســاس ســند جامع راهبردی صنعت هسته ای کشور، سازمان انرژی اتمی ایران 
برای توسعه خدمات خود و بردن این فناوری در همه بخش های مختلف جامعه، تلاش ویژه ای 

را آغاز کرده است.
وی افزود: در این مسیر یکی از محورهای مهم استفاده از پرتوها محسوب می شود که در 
پزشــکی، سلامت، محیط زیست، صنعت، کشاورزی و دیگر بخش های جامعه نقش ویژه ای در 

دنیا دارد که صنعت سیم و کابل نیز یکی از این بخش ها به شمار می آید.
رئیس سازمان انرژی اتمی ایران با بیان اینکه در صنایع و فناوری های پیشرفته به سیم و 
کابل های خاص تری نیاز است؛ گفت: استفاده از پرتوها می تواند کمک فراوانی به صنعت تولید 
سیم و کابل  کند و محصولات آنان را به درجه ای از استاندارد برساند که در بخش های گوناگون 

و مبتنی بر فناوری های پیشرفته مورد استفاده قرار گیرند.
وی افزود: با پرتودهی سیم و کابل ها، شاهد ایجاد ارزش افزوده خواهیم بود.

این عضو کابینه دولت چهاردهم تصریح کرد: سرمایه گذاری را در این بخش و فناوری آغاز 
کردیم و خدمات دهی و پشتیبانی ما از این بخش با دعوت جامعه فعال در این حوزه و همچنین 

انجمن سیم و کابل کشور شروع شد.
وی ادامه داد: در مســیر راه اندازی مرکز پرتودهی اســتان قزوین، برنامه ریزی به شــکلی 
انجام گرفت که هم بخش هایی به شــکل آزمایشی برای مشاهده تفاوت ها از آن استفاده کنند 
و همچنین بخش های پیش رو که مشــتریانی در این زمینه داشتند، محصولات خود را در این 

مرکز پرتودهی کنند.
رئیس سازمان انرژی اتمی ایران با تاکید بر اینکه صنعت هسته ای کشور آماده خدمات رسانی 
به صنعت ســیم و کابل ایران اســت، گفت: ظرفیت ایجاد شــده می تواند به گسترش خدمات 

پرتودهی به این بخش کمک کند.
وی افزود: در این مسیر در کنار صنعت سیم و کابل کشور هستیم و به هر میزانی که آن ها 

نیاز به دریافت خدمات باشند؛ از امکان گسترش خدمات پرتودهی و پشتیبانی برخورداریم.
اسلامی در ادامه گفت: یکی از خدماتی که این حوزه می تواند به صنعت سیم و کابل ارائه 
دهد مربوط به بخش ساختمان سازی است. موضوعی که در مسیر توسعه یافتگی در کشورهای 

مختلف دنیا از سیم  و کابل های پرتودهی شده استفاده می کنند که طعمه حریق نمی شوند.
رئیس ســازمان انرژی اتمی ایران با تاکید بر اینکه حوزه پرتودهی سیم و کابل در صنایع 
گوناگون از جمله خودروســازی، کشتی ســازی و هوائی نیز قابلیت استفاده را دارد، گفت: این 
ظرفیت منجر به سبکی  و ارتقای ایمنی در این بخش ها می شود و ارزش افزوده به همراه دارد.
معاون رئیس جمهور در ادامه درخصوص ظرفیت مرکز پرتودهی قزوین برای ارائه خدمت 
بــه صنایع مختلف، گفت: درخصوص ظرفیت پرتودهی مرکز پرتو فرآیند قزوین از طریق یک 

شتابدهنده الکترون پرتوان، سعی در پوشش و ارائه خدمات حداکثری خواهیم داشت.
وی در پایان گفت: با این حال اگر تقاضایی وجود داشته باشد امکان افزایش ظرفیت وجود 
دارد زیرا هدف ما ایجاد چتری است که پوششی فراگیر داشته باشد و در صورت نیاز به عنوان 

پشتیبان کنار صنایع مختلف در این بخش و در حوزه پرتودهی باشیم.
عضو کمیسیون امنیت ملی: 

قانون به كارگیری سلاح 
به صحن مجلس می رود

 عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس شورای اسلامی گفت: قانون به کارگیری سلاح 
را در کمیســیون در دستور کار قرار دادیم و به زودی بعد از پایان بررسی ها به صحن 

مجلس ارسال می شود. 
بهنام سعیدی، نماینده مردم جیرفت و عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس شورای اسلامی 
روز گذشته در آیین تودیع و معارفه برخی از رؤسای پلیس شهرستان جیرفت اظهار کرد: حفظ 
اقتدار نیروی انتظامی در دســتور کار کمیسیون امنیت ملی قرار دارد و در این راستا قانون به 
کارگیری سلاح که قانون جامعی است و وظایف نیروهای مسلح و امنیتی در به کارگیری سلاح 

را مشخص می کند در حال بررسی است. 
وی افزود: این قانون تعیین می کند که نیروها در مواقعی که باید و ضروری است از سلاح 
استفاده کنند، به شکلی قاطعانه از آن بهره ببرند و در مواقعی که باید قانون را رعایت کنند هم 

در آن پیش بینی شده است. 
نماینــده مــردم جیرفت و عنبرآباد در مجلس تاکید کرد: این قانــون قاطعیت را در برابر 
اشرار به کار خواهد برد و در برابر مردم و دفاع از مظلوم در کمال متانت و صبر پیش می رود. 

وی تصریــح کرد: نیروی انتظامی در دفاع از مردم مظلوم، حق، وطن و هر آنچه مربوط به 
امنیت است باید مظهر اقتدار باشد. 

درمکتب امام

امروز، روز کار است
برادرها! امروز روز کار اســت. هرکس در هر جا هست باید کار بکند. 
ما می خواهیم خودکفا باشــیم؛ خودکفایی را با تبلیغات نمی شود کرد، با 

کار می شود کرد.
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معاون اول رئیس جمهور گفت: انتقال پایتخت یک پروژه چندین ساله 
است و سازوکار پیچیده و بررسی های خاص خود را دارد.

محمدرضا عارف، معاون اول رئیس جمهور در آیین سی امین سالگرد تاسیس 
روزنامه ایران، با تاکید بر اینکه در سخنان خود مکران را یکی از گزینه های مدنظر 
برای انتقال پایتخت عنوان کردیم،گفت: از همه کسانی که نقد کردند تشکر می کنم، 
چه نقد سازنده، چه نقد صدا خفه کن و چه نقدهایی که تشکر کردند، این مسائل 

باید مطرح شود تا نظرات شنیده شده و تصمیم گیری جدی صورت گیرد.
عارف اظهار کرد: قرار نیســت فردا صبح که مردم از خواب بیدار می شــوند، 
پایتخت انتقال یافته باشد، این یک پروژه چندین ساله است و سازوکار پیچیده و 

بررسی های خاص خود را دارد.
وی با بیان اینکه رســانه ها و روزنامه ها باید منعکس کننده عملکرد ها باشند 
بدون اینکه سمت و سویی داشته باشد، افزود: روزنامه ایران در عین دولتی بودن، 
مستقل نیز هست، نشریه ای که مردم می توانند به آن دل ببندند که حرف دل آنها را 
می زند، باید برای کسانی که گام های اولیه را برداشتند همچون وردی نژاد پایه گذاری 
خوبی کردند، در طول 30 سال گذشته از خوانندگان دائمی روزنامه ایران بوده ام.

معاون اول رئیس جمهور تاکید کرد: روزنامه ایران در طول این ســال ها سعی 
در القای تفکر خاصی نبوده است، از پشتوانه دولت جایگاه خود را پیدا نکرده است 

بلکه جایگاه طبیعی خود در رسانه ها را یافته است.
عارف شعار و رهنمود از دور را نادرست دانست و تاکید کرد: با ناترازی مواجه 
هستیم؛ می شود فرد یا گروهی را مقصر دانست، می توان نقد کرد اما راهکار برون رفت 
از ناترازی چیست؟ ناترازی اقتصادی مشخص است اما شاید آثار تخریبی ناترازی 
اجتماعی و فرهنگی در آینده مشــخص شود. چقدر موفق شدیم که جوانان را به 
رسانه جذب کنیم؟ روزنامه ایران باید این رسالت ذاتی را برای خود قائل شود که 

جوانان را جذب کند.
وی با تاکید بر اینکه وعده دادن راهبرد دولت نیست، تاکید کرد: وعده هایی 
که تحقق آن قطعی اســت را بیان می کنیم. باید روی راهبردها، گفتمان و خط 
مشــی دولت کار شود، باید کارهای انجام شده تبیین شود و برجستگان علمی و 

فرهنگی کشور نظرات خود را بیان کنند.
معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر وظیفه امیدآفرینی و نگرانی زدایی رسانه ها، 
تاکید کرد: انقلاب اسلامی از روز نخست با دشمنان جدی رو به رو بوده است؛ آنها 
برای سرنگونی انقلاب ما ساعت شماری می کردند، بعد به ماه و سال و سپس اعلام 
کردند که باید جمهوری اسلامی ایران را تحمل کرد. رسانه باید این فضا را مدیریت 

کند، مردم باید امیدوار باشند که در کشور کار می شود.
امیر حاتمی:

 رژیم صهیونیستی نمی تواند 
قدرت محور مقاومت را از بین ببرد 

مشاور فرمانده معظم کل قوا در امور ارتش گفت: رژیم صهیونیستی 
هرگز نمی تواند تفکر، اندیشــه و قدرت حماس، جهاد اسلامی، حزب الله 

لبنان و انصارالله یمن را در عرصه نظامی و اعتقادی از بین ببرد. 
امیر ســرتیپ امیر حاتمی، مشــاور فرمانده معظم کل قوا در امور ارتش روز 
گذشته در همایش سیاسی فرماندهان ارتش جمهوری اسلامی ایران که در مرکز 
همایش های کوثر سازمان عقیدتی سیاسی ارتش برگزار شد، گفت: با نگاه ژرف به 
حوادث اخیر منطقه، جهان به عمق توطئه و خباثت محور صهیونیستی- آمریکایی 
با حمایت های مستقیم کشورهای غربی و در سکوت مرگبار سازمان های بین المللی 
پی  برد. وی با اشاره به جنایت های نظام سلطه بر علیه ملت ایران در طول تاریخ، 
تصریح کرد: ملت بزرگ ایران اســلامی، نمونه های این گونه جنایات را در دوران 
تاریخ پرفراز و نشیب انقلاب اسلامی به طور گسترده و در ابعاد و حوزه های مختلف 
به ویژه در اقدامات تجزیه طلبانه، آشــوب های داخلی، تحمیل جنگ هشت ساله، 
توطئه های سیاسی، امنیتی، بین المللی، فرهنگی، اقدامات تفرقه افکنانه مذهبی و...، 
دیده  و توانسته با وجود خواست جبهه استکبار و به برکت قدرت نرم گفتمان انقلاب 
اسلامی، از تمامی این فتنه ها سربلند بیرون آید. مشاور فرماندهی معظم کل قوا 
در امور ارتش با بیان اینکه در 1۵ ماه گذشته شاهد تحولات سریع و گسترده در 
منطقه بودیم، خاطرنشان کرد: قبل از عملیات »طوفان الاقصی« رژیم صهیونیستی 
به لحاظ امنیتی، نظامی، اقتصادی و سیاسی در قالب طرح »پیمان ابراهیم« در حال 
عادی ســازی روابط با کشورهای منطقه بود، اما عملیات طوفان الاقصی و مقاومت 

شجاعانه رزمندگان حماس و حزب الله این روند را نابود ساخت. 
سردار نقدی:

آماده برداشتن گام نهائی 
برای آزادسازی بیت المقدس هستیم

معاون هماهنگ کننده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با بیان اینکه فقط 
یک گام تا بیت المقدس فاصله مانده است، گفت: رزمایش شما بسیجیان 
این پیام را دارد که اکنون آماده برداشتن گام نهائی در راستای آزادسازی 
بیت المقدس هستیم تا منطقه را از وجود نحس دشمن پاک سازی کنیم و 

این آرمان بزرگ به زودی محقق خواهد شد.
سردار محمدرضا نقدی، معاون هماهنگ کننده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
در رزمایش اقتدار بسیجیان استان اردبیل، اظهار داشت: دشمن آمده بود فلسطین 
را تمام کند، در حقیقت استکبار به دنبال مسلط کردن رژیم جعلی صهیونیستی 

در منطقه بود اما با مقاومت مواجه شد و به هدفش نرسید.
معاون هماهنگ کننده ســپاه عنوان کرد: تقریباً همه کشــورهای منطقه در 
حال عادی ســازی روابط با رژیم صهیونیســتی به عنوان ژاندارم منطقه بودند اما 
طوفان الاقصی آمد و همه این خیال ها را بر باد داد و بعد از آن بود که دشمن اوج 
خشم و بی رحمی خود را به کار گرفت به طوری که ۷0 هزار تن بمب بر روی سر 
مردم غزه ریخت و دانشگاه ها و بیمارستان ها را نابود کرد اما در نهایت جز شکست 
چیزی نصیبش نشــد. وی اظهار کرد: رژیم صهیونیستی اکنون یک کشور کاملًا 
ورشکســته از هر لحاظ اســت چرا که جنگ هزینه بسیار بالایی برای این کشور 
تحمیل کرد و در پی آن ۲۵ درصد سرمایه گذاران فرار کردند و این رژیم جعلی با 

مهاجرت معکوس نیز رو به رو شد.
آتش بس به معنای شکست دشمن است

ســردار نقدی به شکست نظامی رژیم صهیونیستی اشاره کرد و گفت: زمانی 
که دو کشــور یا گروه آتش بس را می پذیرند، یعنی زورها برابر اســت و این یعنی 
ننگ برای اسرائیل چرا که با این  همه متحدان اروپایی و آمریکا و این حجم از ادعا 

درخصوص سلاح های پیشرفته خود، به آتش بس تن داد و شکست را پذیرفت.
معاون هماهنگ کننده سپاه با بیان اینکه آمریکا نیز وضعیت مشابهی با رژیم 
صهیونیستی دارد، تصریح کرد: آمریکا نیز با 3۶ هزار میلیارد دلار بدهی وضعیت 
اقتصادی بســیار بدی دارد و در عرصه های مختلف تفکر و اندیشه نیز با شکست 

مواجه شده است.
داعش با هدف مخدوش کردن چهره اسلام ایجاد شد

ســردار نقدی بیان داشــت: این ها داعش را درست کردند تا جلوی پیشرفت 
اسلام را بگیرند چرا که به وضوح می دیدند اسلام گرایش های مختلفی را در آمریکا 
و اروپا به خودت جذب کرده و روزبه روز درحال توســعه یافتن اســت، لذا با ایجاد 
داعش سعی کردند چهره اسلام را خشن نشان دهند. وی به فتنه 1401 در داخل 
کشور اشاره کرد و افزود: فتنه 1401 به بهانه فوت یک دختر در کشور ایجاد شد 
تا غرب و آمریکا یک چهره خشن از ایران بسازد اما همه دنیا تفکر آن ها را دیدند 

و در نهایت به حقوق بشر و آزادی بیان دروغین آن ها پشت کردند.
فقط یک گام تا بیت المقدس فاصله مانده است

معاون هماهنگ کننده سپاه با بیان اینکه فقط یک گام تا بیت المقدس فاصله 
مانده اســت، ادامه داد: رزمایش شما بســیجیان این پیام را دارد که اکنون آماده 
برداشتن گام نهائی در راستای آزادسازی بیت المقدس هستیم تا منطقه را از وجود 

نحس دشمن پاک سازی کنیم و این آرمان بزرگ به زودی محقق خواهد شد.
امید و وحدت لازمه مقابله با دشمن است

به گزارش فارس، سردار نقدی امید و وحدت را دو عامل مهم برشمرد و گفت: 
یقین داشته باشید که دشمن در همه عرصه ها شکست خورده و تاب مقاومت ندارد 
و پیروز نبرد ما هستیم و این امیدواری بزرگی برای ما محسوب می شود. وی یادآور 
شد: حفظ وحدت و انسجام ملی نیز عامل بسیار مهمی در اقتدار کشور است لذا 
بایستی با افرادی که به تفرقه افکنی در حوزه های مذهبی، قومی و سیاسی دامن 

می زنند برخورد کرد چرا که این  موارد صرفاً از سوی دشمنان مطرح می شود.

عارف:

انتقال پایتخت 
یک پروژه چندین ساله است 

رئیس سازمان انرژی اتمی:

سازمان انرژی اتمی برای ارائه خدمت
 و پشتیبانی فراگیر حوزه پرتودهی در سراسر كشور آماده است

رئیس قوه قضائیه با تجلیل از شخصیت و مدیریت 2 قاضی شهید:   

به حال شهدا غبطه می خوریم

در رزمایش امنیتی، تهاجمی و متحرک نیروی زمینی ارتش انجام شد

نقطه زنی دقیق پهپادهای نزاجا با شلیک بمب های قائم

رئیس قوه قضائیه با تجلیل از شهیدان رازینی 
و مقیسه گفت: به حال همه شهدا غبطه می خوریم؛ 
ما جامانده ایم؛ خداوند ما را نیز مشــمول عنایت 
 کنــد و مدال افتخار شــهادت را نصیب همه ما 

گرداند.
قضائیــه،  قــوه  رســانه  مرکــز  گــزارش  بــه 
حجت الاسلام والمســلمین غلامحسین محسنی اژه ای 
در نشســت دیروز شــورای عالی قــوه قضائیه، ضمن 
تبریک و تســلیت شــهادت دو قاضی عالی رتبه دیوان 
عالی، حجج اســلام والمسلمین آقایان رازینی و مقیسه 
اظهار داشــت: به حال همه شهدا غبطه می خوریم؛ ما 
جامانده ایم؛ خداوند ما را نیز مشمول عنایت کند و مدال 

افتخار شهادت را نصیب همه ما گرداند.
محسنی اژه ای با اشاره به وجوه شخصیتی و مدیریتی 
حجت الاسلام والمســلمین رازینی و تحول گرایی او در 
سمت های مختلف قضائی، بیان داشت: شهید رازینی در 
طول مدت خدمت قضائی خود در هر بخش و مرجعی 
که عهده دار مسئولیت شد، ابتکار و تحول پدید آورد و 
حقیقتاً تحول گرایی را در عمل به منصه ظهور رســاند. 
این شــهید بزرگوار در طول مدت خدمت قضائی خود، 
مسئولیت رسیدگی به برخی از پرونده های مهم، حساس 
و بعضاً دارای حواشی را برعهده داشت که با علم، تدبیر 

و صبر، آن پرونده ها را به سرانجام رساند.
وی افزود: شــهید رازینی از نیرو های خوش فکر و 
دارای ذکاوت مدرسه حقانی بود و دست پرورده شهیدان 
بهشتی و قدوسی محسوب می شد؛ وی علاوه  بر تکمیل 
دروس حــوزوی، تحصیلات دانشــگاهی خود را نیز تا 
مقطع دکتری در دانشــگاه تهران با رتبه و نمرات عالی 
پیمود و به اذعان اســاتید مربوطه، پایان نامه ای متقن و 

غنی را ارائه کرد.
رئیس دســتگاه قضا گفت: شهید رازینی در مقابله 
با مســتکبرین، ظالمین، تهدیدکنندگان امنیت مردم 
و معاندیــن با اصل انقلاب، کوچک ترین مماشــاتی را 

نداشــت و در اجرای حدود و قوانیــن الهی، کمترین 
 تزلزلی را به خود راه نمی داد و از ســرزنش سرزنشگران

 ابایی نداشت.
محسنی اژه ای اظهار داشت: شهید رازینی در مدت 
حضور در دادســرا و دادگاه ویــژه روحانیت نیز برخی 
پرونده های سنگین و حســاس از جمله پرونده »سید 
مهدی  هاشمی« را مورد رسیدگی قرار داد. در مجموع، 
شــهید رازینی در یک مدت طولانــی در پرونده های 
سنگین، پیچیده و بعضاً همراه با حواشی، نقش آفرینی 
کرد و هیچ گاه صبر و تحمل خود را از دست نداد و در 
این مسیر، خانواده او نیز بسیار صبوری به خرج دادند.

وی ادامه داد: شــهید رازینی شــخصیت بی ریا و 
بی تکلفی داشــت و علی رغــم نقش آفرینی در مناصب 
عالی قضائی، برای خدمت به نظام و مردم هر سمتی را 
قبول می کرد و این گونه نبود که بگوید به واسطه سوابق 

درخشان، باید همواره در رأس یک مجموعه باشد. 

وی در دوره ریاســت دادگســتری تهــران نیز به 
افتخار جانبازی نائل شده بود و سومین شهید خانواده 
خود محســوب می شود. همچنین باید توجه داشت که 
شــهید رازینی همچون استاد خود شهید بهشتی، قبل 
از ترور فیزیکی، ترور شــخصیت نیز شد، اما همه اینها 
را برای رضای خدا و در مســیر خدمت به نظام و مردم، 

به جان خرید.
شهید مقیسه؛ در طول ۴۰ سال

 در مراحل سخت هیچ لغزشی نداشت
رئیس دستگاه قضا در ادامه با اشاره به ویژگی های 
شخصیتی و مدیریتی شــهید مقیسه نیز بیان داشت: 
شهید مقیســه نیز شخصیتی دلســوز و صریح اللهجه 
بــود. وی تمامی پایه هــا و مناصب قضائی را طی کرده 
بــود و همچون بســیاری از قضات شــریف دســتگاه 
قضائــی در طول بیش از 40 ســال خدمــت قضائی 
علی رغم رســیدگی به برخی از پرونده های ســنگین 

و پیچیــده، هیچ گونه لغزشــی از او مشــاهده نشــد.
دشمن ایجاد افتراق در داخل کشور را 

به طور جدی دنبال می کند
محســنی اژه ای در بخش دیگری از سخنان خود 
با اشــاره به توطئه های ادامه دار دشمنان، اظهار داشت: 
امروز دشمن ایجاد افتراق در داخل کشور را به طور جدی 
دنبال می کند، فلذا همه ما باید مراقبت کنیم و هوشیار 
باشیم که خروجی اعمال و گفتارمان، برای دشمن عایدی 
نداشته باشد. دشمن این روز ها به شدت در حال تخطئه 
ارزش ها در نزد جوانان است و مدام چنین تبلیغ می کند 
که جبهه مقاومت از بین رفته است؛ این در حالی است 
که مؤمنان به نظام و انقلاب این اعتقاد راســخ را دارند 
کــه پیروزی حق و ظفرمندی جبهه مقاومت نزدیک تر 
از گذشــته است. نگاهی به وضعیت رژیم صهیونیستی 
و آمریــکا و هم پیمانان آنــان در منطقه گواهی بر این 
موضوع است؛ صهیونیســت ها تا قبل از طوفان الاقصی 
در فکر تطهیــر چهره کریه و جنایتکارانه خود بودند و 
در سودای عادی سازی با برخی کشور های عربی به سر 
می بردند، اما اکنون منفورترین چهره در منطقه و جهان، 
چهره صهیونیست هاست؛ صهیونیست هایی که 1۵ ماه در 
غزه جنایت و نسل کشی کردند، اما نتوانستند این باریکه 
را اشــغال کنند و به هیچیک از اهداف شوم و شیطانی 

خود در غزه نائل نشدند.
وی در بخش دیگری از ســخنان خود تاکید کرد: 
امروز دشــمن از طرق مختلف درصــدد ایجاد ناامنی، 
اختلاف و نقِار در کشــور ماســت؛ بایــد به توطئه ها و 
دسیســه های دشمن برای ایجاد ناامنی در کشور توجه 
کنیم و قدر خدمات نیرو های اطلاعاتی و امنیتی را بدانیم؛ 
این نیرو های جان برکف برای خنثی کردن توطئه های 
دشمن، شبانه روز و مخلصانه تلاش می کنند، فلذا نباید 
به سبب مسائلی که ایجاد می شود، زحمات، خدمات و 
 جانفشــانی های نیرو های اطلاعاتی و امنیتی فراموش

شود.

ســخنگوی وزارت امور خارجه روز شنبه در 
نشست هفتگی با خبرنگاران اظهار داشت: موضع 
ایران و دولت درباره مباحث سیاســت خارجی 
توسط ســخنگویان رسمی بیان می شود. نکاتی 
که مطرح شــده و از رسانه ها شنیدم، حتما هیچ 
نســبتی با موضع رسمی ما ندارد. حدس می زنم 
که نظر شخصی گوینده)عبدالعلی زاده( در مقام 
گفت وگو و گعده با یک رسانه و روزنامه بوده است.
اسماعیل بقایی، سخنگوی وزارت امور خارجه روز 
دوشنبه اول بهمن ماه در نشست هفتگی با خبرنگاران 
به تشــریح آخرین تحولات در حوزه سیاست خارجی 

پرداخت.
شکستی که برای رژیم صهیونیستی رقم خورد

به گــزارش فارس، این دیپلمات ارشــد ایرانی در 
پاســخ به سؤالی درباره توافق آتش بس و شکست رژیم 
صهیونیستی در جنگ غزه اظهار داشت: هم کشورهای 
منطقه و مردم منطقه و فراتر از آن در سطح بین المللی 
همه عبرت ها و درس های روشنی را از این تحول گرفتند. 
بقایی ادامه داد: اگر پیروزی را به معنای تعداد کشته ها و 
میزان تخریب و حجم جنایتی که رخ داده در نظر بگیریم، 
می توانیم بگوییم پیروزی با رژیم صهیونیستی بوده است. 
نقض قواعد بین المللی و قانون شکنی در بالاترین سطح 
به عنوان دســتاوردهای این رژیم در این 1۶ ماه است 
کــه همه خطوط قرمز قانونی، اخلاقی و انســانی را در 
نوردید. سخنگوی وزارت خارجه بیان کرد: این جنایات 
ممکن نبود مگر با حمایت آمریکا و تعدادی از کشورهای 
غربی که در حوزه نظامی و سیاســی و رسانه ای از هیچ 
 تلاشــی برای تقویت این رژیم و استمرار جنایات دریغ 
نکردنــد. وی گفت: آنچه در نهایت حاصل شــد، یک 
شکســت و ننگ تمام عیار برای این رژیم و حامیان آن 
است که اولا نشان دادند به ادعاها و مفاهیم حقوق بشر 
باور ندارند و آن چیزی که تعیین کننده است، مقاومت 
مردم فلسطین و مقاومتی است که از درون می جوشد 
و به هیچ فرد و گروه و کشور دیگری وابسته نیست. به 
گفته بقایی این نویددهنده پیروزی های بیشتر در آینده 

منطقه و تحولات فلسطین خواهد بود.
هیچ  وقت درباره توانمندی های دفاعی و نظامی 

با هیچ طرفی مذاکره نکرده و نمی کنیم
وی در پاســخ به سؤالی درباره گفت وگوها در ژنو و 
برخی مباحث مطرح شده درباره اینکه در این گفت وگوها 
درباره برنامه موشکی ایران صحبت شده، تصریح کرد: 
ایــران هیچ  وقت درباره توانمندی های دفاعی و نظامی 
خودش بــه هیچ عنوان با هیچ طرفــی مذاکره نکرده 
و نخواهد کرد. اساســا فکر نمی کنــم ملت ایران اجازه 
چنین داد و ســتدی را به هیچ فــرد و گروهی بدهد. 
اگر این مباحث در این گفت وگوها مطرح شــده، پاسخ 
مقتضــی خود را دریافت کرده و موضع ما در این رابطه 
خیلی روشــن است.سخنگوی وزارت خارجه همچنین 
درباره مباحث مطرح شــده در خصوص اینکه ایران در 
گفت وگوهای ژنو درباره احتمال اســتفاده از مکانیسم 
ماشه تهدید به خروج از ان.پی.تی کرده، عنوان کرد: از 
ابتدا مشخص بود که این موضوع تازه ای نیست در مورد 
استفاده از بحث هایی که موسوم به سازوکار ماشه شده 
اســت. از همان زمانی که بحث آن مطرح شد در دولت 
دوازدهم مشخص کردیم که در صورتی از اهرم مکانیسم 
ماشه برای فشــار و امتیازگیری از ایران استفاده شود، 
واکنش ما متناسب و متقابل خواهد بود و شفاف گفته 
شده که سوءاستفاده از این سازوکار بدین معناست که 
توجیه و دلیلی برای ماندن ایران در برخی موافقتنامه های 
مربوطه وجــود ندارد. بقایی ادامه داد: موضوع جدیدی 

نیست و قبلا هم گفته شده است.
نکات مطرح شده هیچ نسبتی 

با موضع رسمی ما ندارد
وی در پاسخ به سؤالی درباره اظهارات عبدالعلی زاده 
مشــاور رئیس جمهور درباره مذاکره مستقیم با آمریکا 
گفت: موضــع ایران و دولت درباره مباحث سیاســت 
خارجی توسط سخنگویان رسمی بیان می شود. نکاتی 
که مطرح شده و از رسانه ها شنیدم، حتما هیچ نسبتی 
با موضع رسمی ما ندارد. حدس می زنم که نظر شخصی 
گوینده در مقام گفت وگو و گعده با یک رسانه و روزنامه 
بوده است. بقایی موضوع سیاست خارجی را یک بحث 
تخصصی خواند و افزود: هرگونه ساده انگاری موضوعات 
پیچیده سیاست خارجی ولو با نیت خیر صورت بگیرد، 
نه مفید و نه کمک کننده اســت. ســخنگوی دستگاه 
دیپلماســی در پاسخ به ســؤالی درباره اظهارات ایلان 
ماســک در خصوص نقش آفرینی او در آزادی خبرنگار 
ایتالیایی، آن هم در حالی که ایران و ایتالیا این موضوع 
را رد کرده اند و اینکه چرا ماسک این اظهارات را مطرح 
کرده؟ عنوان کرد: چرایی این موضوع را از خود ایشــان 
بپرســید. موضع ما روشن است. این موضوع را تکذیب 
کردیم و دیگرانی هم که موضع گرفتند، موضع شان در 

راستای تأیید مواضع ما بود.
ذهن و نیت شرورانه دولتمردان آمریکایی 

در چهار سال اخیر
وی در ارزیابی از سیاســت خارجی بایدن در چهار 

ســال گذشــته گفت: دولت دموکرات آمریکا در سطح 
منطقه ای یکی از بدترین عملکردها را در ۶0 سال گذشته 
داشته است به خاطر اینکه 1۶ ماه آخر عمر این دولت، 
بیشتر مصروف به حمایت و جانبداری از یک نسل کشی 
آشــکار در منطقه ما شد. بقایی بیان کرد: اینکه توافق 
آتش بس در آخرین روزهای حاکمیت این دولت انجام 
شد، باز هم معنادار است. برخی معتقدند که اگر دولت 
ادامه می یافت باز هم نسل کشی ادامه می یافت. این نقطه 
تاریک و لکه ننگ در ذهن و یاد مردم دنیا و به ویژه مردم 
فلسطین و لبنان و دیگرانی که از ناحیه تجاوزات رژیم 
صهیونیستی آسیب دیدند، باقی خواهد ماند.سخنگوی 
وزارت خارجه ادامه داد: در سطح دوجانبه متاسفانه در 
این چهار سال اقدامات ایذایی دولت آمریکا ادامه یافت. 
درباره مذاکرات باز اجرای برجام به هیچ عنوان جدیت 
نشان داده نشد و همزمان تحریم های غیرقانونی و ظالمانه 
آمریکا علیه ایران ادامه یافت. از هر دو جهت هم به لحاظ 
سیاست های ثبات زا در منطقه غرب آسیا و هم در جهت 
ادامه سیاست های فشار و تحریم علیه ملت ایران سابقه 
بسیار بدی را این دولت از خود به جا گذاشت. وی گفت: 
آنچه از هر دو اینها بدتر است این است که مقامات دولت 
فعلی به انحای مختلف درصددند سیاست های شکست 
خورده خود را تحمیل و به آیندگان در آمریکا القا کنند 
و این نشــان می دهد ذهن و نیت دولتمردان آمریکا در 

این چهار سال منفی و شرورانه بوده است.
معاهده مشارکت جامع راهبردی ایران و روسیه

وی در پاسخ به سؤالی درباره معاهده مشارکت جامع 
راهبردی ایران و روسیه گفت: وجود تحریم ها هیچ وقت 
دلیل و مانعی برای اینکه روابط خود را با دیگر کشورها 
گسترش دهیم نبوده است. یکی از روش ها برای اینکه بر 
مشکلات ناشی از تحریم های غیرقانونی و ظالمانه آمریکا 
و برخی دیگر کشورها فائق بیاییم، این بوده که از سایر 

ظرفیت ها استفاده کنیم. 
بقایی بیان کرد: انعقاد موافقتنامه با کشورها بر اساس 
نیازسنجی دولت های ذی ربط و با عنایت به ظرفیت هایی 
اســت که در سطح روابط دوجانبه از حیث اقتصادی و 
تجاری و سیاسی وجود دارد و بر اساس آن معاهده بین 
کشورها منعقد می شود. معاهده بین ایران و روسیه هم 

از این قاعده مسثتنی نیست.
وی در پاســخ به این سؤال مبنی بر اینکه روسیه 
خواستار خروج ایران از لیست سیاه اف.ای.تی.اف شده 
اســت؟ گفت: معاهده با روسیه در دوره دولت روحانی 
شروع و در دولت شهید رئیسی مذاکرات آن انجام و در 
دولت چهاردهم امضا شــد. اینکه در فرآیند مذاکراتی 
طرف های ذی ربط نکات و پیشنهاداتی را مطرح کنند، 
چیز قریبی نیســت. مهم این است که نهایتا محصول 
چیست. متن را می توانید مرور کنید که چه مواردی در 
متن هست. سخنگوی وزارت خارجه ادامه داد: این متن 

محصول توافق و اجماع نظر دو طرف است.
عراقچی به نیویورک نمی رود

وی درباره سفر عراقچی به نیویورک گفت: من هفته 
قبل اعلام کردم وزیر خارجه برای شــرکت در نشست 
شورای امنیت درباره فلسطین به نیویورک خواهد رفت 
و قرار بود اجلاس در نیویورک برگزار شــود که برگزار 
می شود، ولی با توجه به تحولات منطقه و آتش بس یک 
مقدار موضوع تغییر کرد و با توجه به اقتضائات زمانی، 

این سفر انجام نخواهد شد.
مشورت می دهیم

 FATF وی در پاســخ به سؤالی درباره پیوستن به
گفت: تصمیم گیری این موضوع باید در نهادهای ذی ربط 
صورت بگیرد. الان در مجمع تشــخیص مصلحت نظام 
بحث الحاق به کنوانسیون مقابله با جرایم سازمان یافته 
در جریان است و منطقی است اجازه دهیم این بحث ها 
در مجاری خودش به صورت فنی و کارشناسی بحث و 
ان شاءالله به نتیجه گیری مطلوب منجر شود. بقایی ادامه 
داد: ما به عنوان وزارت خارجه و یکی از دســتگاه هایی 
که در این خصوص حضور داریم و مشــورت می دهیم، 
دیدگاه های خود را بر اســاس یافته های کارشناسی در 

اختیار نهادهای تصمیم گیر قرار می دهیم.
تصمیم گیری نهادهای بالادستی ذی ربط در ایران

ســخنگوی وزارت خارجه همچنین در پاســخ به 

ســؤالی درباره مذاکره با آمریکا در دولت جدید اظهار 
داشت: موضع ثابت خود را تکرار می کنم که درباره هر 
مراواده ای بین ایران و آمریکا در موضوع هســته ای که 
این موضوع، موضوعی بوده که در ســنوات قبل درباره 
آن صحبت داشتیم و به موافقتنامه ای دست پیدا کردیم 

که همان برجام است.
 وی ادامه داد: ما در زمان های مختلف گفت وگو را 
با طرف های مقابل شامل آمریکا ادامه دادیم. گفت وگو با 
آمریکا غیرمستقیم بوده است و درباره آینده نیز تا جایی 
که به دستگاه دیپلماسی مربوط می شود، بستگی دارد 
به تصمیم گیری نهادهای بالادستی ذی ربط در ایران که 
با توجه به عملکردها و سیاســت های طرف های مقابل 

تصمیمات مقتضی را اتخاذ خواهند کرد.
معاهده مشارکت جامع ایران و روسیه 

آورده های زیادی خواهد داشت
سخنگوی وزارت خارجه در پاسخ به سؤالی اظهار 
داشت: معاهده منعقده بین ایران و روسیه شامل طیف 

متنوعی از موضوعات می شــود و بخش قابل توجهی از 
آن مربوط به گسترش همکاری در حوزه های اقتصادی 
اعــم از تجاری، بانکی، حمل ونقل، انرژی، بهداشــت و 
درمان، محیط زیســت و... می شود و بیش از 30 حوزه 
اقتصادی است که قرار است بین دو کشور همکاری های 

اقتصادی گسترش یابد.
وی گفــت: ایــن معاهــده هم برای ما و روســیه 
آورده های زیــادی خواهد داشــت. در خیلی از موارد 
نیازمنــد موافقتنامه های جزئی تر و قراردادهای اجرائی 
خواهد بود. این معاهده مبنا و اساســی فراهم می کند 
که بخش های خصوصی دو کشور در زمینه های مختلف 
همکاری خود را گسترش دهند. بقایی افزود: این معاهده 
با توجه به اینکه یک تجربه قبلی داریم یعنی موافقتنامه 
اســاس روابط و همکاری های متقابل در سال ۲001، 
آن موافقتنامه می تواند مبنای خوبی برای ما باشــد که 
مشارکت راهبردی را با قوت و جدیت بیشتری اجرائی 

و عملیاتی کنیم. 
این دیپلمات ارشــد ایرانی بیان کرد: کی از نقاط 
قوت این معاهده آن اســت که فی البداهه و به صورت 
یــک اقدام آغازین نبوده و در ادامه یک فرآیند ۲0 الی 
30 ساله است و مصمم هستیم فرآیند تصویب و اجرای 
آن را بــه پیش ببریم و برای اجرای آن ســازوکارهای 

مشخصی را تدوین کنیم.
حکم دادگاه نوتردام

این دیپلمات ارشد ایرانی در پاسخ به سؤالی درباره 
حکم دادگاه نوتردام و توقیف ساختمان شرکت ملی نفت 
گفت:  این خیلی دقیق نیست و به این شکل نبوده است 
و به شــما توصیه می کنم با توجه به اینکه این پرونده 
توســط مرکز حقوقی و بین المللی ریاست جمهوری و 
 شرکت ملی نفت پیگیری می شود، توسط آنها پیگیری

کنید.

فرمانده گروه پهپاد  نیروی زمینی ارتش جمهوری اسلامی 
گفت: پهپادهای نیروی زمینی ارتش در رزمایش امنیتی تهاجمی 
و متحرک این نیرو، توانستند به صورت همزمان اهداف مورد نظر 
را از فاصله 12 کیلومتری با شلیک بمب های قائم منهدم سازند.

بــه منظور ارتقای تــوان رزم، نمایش قدرت تســلیحات و ادوات 
جدید، رزمایش امنیتی تهاجمی و متحرک نیروی زمینی ارتش با حضور 
یگان های توپخانه، زرهی، هوانیروز، پهپاد، جنگال و گروه موشکی ۸40 
نیروی زمینی ارتش و سایر یگان های پشتیبانی کننده، به مدت دو روز 

از شامگاه یکشنبه در منطقه عمومی تربت جام آغاز  شد. 
در مرحله نخست از رزمایش امنیتی، تهاجمی و متحرک نیروی 
زمینی ارتش که از شــامگاه یکشنبه آغاز شده است، در اقدامی پیش 
دستانه و با هدف ربایش و اسارت سرکردگان نیروها و عناصر تروریستی 
فرضی، یگان های نیروی ویژه واکنش ســریع تیپ ۶۵ نوهد نزاجا وارد 

عمل شدند. 
در این مرحله با تکمیل اطلاعات و شناسایی محل تجمعات نیروهای 
تروریســتی فرامرزی که در تلاش علیه امنیت و تمامیت ارضی کشور 
و ایجاد ناامنی در مرزهای ایران اسلامی بودند، یگان های نیروی ویژه 

واکنش سریع تیپ ۶۵ نوهد نزاجا، عملیات تخصصی انجام دادند. 
به گزارش مهر، در این رزمایش پس از کسب اطلاعات و تجزیه و 
تحلیل آن، انواع پهپادهای پنهان کار و شناسایی به مقرهای گروه های 
تروریســتی )فرضــی( حمله کرده و پس از در هــم کوبیدن مقرهای 
آنها با اســتفاده از موشــک های فجر ۵ با برُد بیــش از 110 کیلومتر 
و پهپادهای مهاجــر ۶ با بمب های قائم، یگان های نیروی ویژه واکنش 
سریع تیپ ۶۵ نوهد نزاجا با پشتیبانی آتش سنگین بالگردهای هوانیروز 
و یگان های زرهی و توپخانه، از طریق عملیات هلی برن به بازداشــت 

عناصر تروریستی اقدام کردند. 
برای مقابله با هر اقدام دشمنان

 در هر مقیاس و سطحی آماده ایم
امیر کیومرث حیدری، فرمانده نیروی زمینی ارتش، در حاشــیه 
برگزاری رزمایش نیروی زمینی ارتش در شــمال شــرق، اظهار کرد: 
رزمایش بزرگ تهاجمی ضدتروریسم، با حجم بسیار بالایی از نیروها و 
تســلیحات در جریان است؛ در این رزمایش از انواع سلاح های دورزن، 
نقطه زن، هوشــمند و شبکه محور استفاده شده و قابلیت آن ها ارزیابی 
می شود. وی افزود: شبیه سازی این رزمایش در داخل منطقه هدف و برابر 
دعوت کشور مقابل صورت گرفته است تا در عمق اهداف شناسایی شده، 
انواع موشک های ضدزره،پهپادهای مأموریتی دوربرد و نیز پرسه زن های 

بسیار هوشمند و دقیق زن نیروی زمینی ارتش، با نهایت قدرت و صلابت، 
به انهدام و نابودی اهداف مدنظر اقدام کنند. 

امیر حیــدری ضمن تاکید برلزوم مقابله با تروریســم منطقه ای 
و فرامنطقــه ای، تصریــح کــرد: نیروهای مســلح کشــور و به تبع 
آن، ارتــش جمهوری اســلامی ایــران و نیروی زمینــی محوری، در 
آمادگی صددرصدی بــرای مقابلــه با هرگونه تحرکات تروریســتی 
و غیرتروریســتی در هرمقیاس و در هر سطحی قرار دارند و دست و 

پای متجاوزان به حریم امنیت کشور را قطع خواهند کرد. 
وی در پایان با اشاره به پیام این رزمایش برای کشورهای منطقه 
خاطرنشان کرد: پیام نیروی زمینی ارتش در این گونه رزمایش ها برای 
کشورهای دوست و همسایه منطقه، آن است که می توان دست در دست 
یکدیگر، به تأمین امنیت منطقه مبادرت ورزید. در عین حال پیام ما به 
کشورهای دشمن و متخاصم نیز آن است که برابر فرمایش خردمندانه و 
متین فرمانده معظم کل قوا )مدظله العالی(، به حول و قوه الهی، نیروهای 

مسلح کشور پرده توهم اقتدار دشمن را پاره خواهند کرد. 
نیروی زمینی ارتش آماده مصاف

 و مقابله با بیگانگان است

امیر سرتیپ دوم ســیروس امان اللهی، فرمانده قرارگاه منطقه ای 
شمال شرق نزاجا نیز درخصوص برگزاری رزمایش گفت: برابر مصوبات 
و ابلاغیه های ســتادهای بالاتر، اجرای رزمایشــی امنیتی، تهاجمی و 
متحرک در منطقه عمومی شمال شرق کشور بر عهده قرارگاه منطقه ای 
شمال شــرق نزاجا قرار گرفت و در این راستا سازمان رزمی متشکل 
از یگان مخصوص واکنش سریع از مرکز و یگان های توپخانه، هوانیروز 
و هماهنگــی با نیروی هوائی ارتش برای اجرای موفق این رزمایش به 

وجود آمد. 
وی ادامه داد: این رزمایش از جمله طرح هایی است که پیشتر توسط 
نیروی زمینی ارتش تمرین شــده است و بنا به دستور باید در حداقل 

زمان ممکن به انجام می رسید که بحمدالله انتقال و جابه جایی نیروها 
به نزدیک ترین نقطه به مرز شــمال شــرق کشــور، با هماهنگی بین 
نیــروی هوائی ارتش و هواپیمایی نیروی زمینی ارتش به ســهولت و 
ســرعت و با توجه به اصل تحرک که سرلوحه اقدامات نیروی زمینی 

است، انجام شد. 
امیر سرتیپ دوم امان اللهی با اشاره به طرح ریزی های انجام شده 
برای انجــام این رزمایش تصریح کرد: برابــر برنامه ریزی های صورت 
گرفته، در شــب نخســت عملیات، بحث ربایش تروریست ها توسط 
تیپ مخصوص نیروی واکنش سریع، به منظور اخذ، تخلیه و تکمیل 
اطلاعات از دیگر سرکردگان گروهک های تروریستی، انجام و عملیات 
پرواز در شــب در عمق خاک دشــمن نیز با همکاری و همراهی یگان 

هوانیروز ارتش صورت گرفت. 
وی با برشمردن هدف از اجرای رزمایش مذکور تأکید کرد: هدف 
از اجرای چنین رزمایشــی، تحقق عینی و میدانی و خروجی گیری از 
مباحث و ســنجش کیفیت آموزشی است که یگان های نیروی زمینی 
ارتش هم در مراکز دانشگاهی و آموزشگاه ها و هم در یگان های رزمی، 
به فراگیری آن ها مبادرت ورزیده اند. ضمن آن که از دیگر ابعاد و اهداف 
این رزمایش، برقراری هماهنگی های لازم میان یگان های شرکت کننده 

در این رزمایش بود. 
فرمانده قرارگاه منطقه ای شمال شرق نزاجا با اشاره به پیام رزمایش 
مذکور خاطرنشــان کرد: لازم است که تمامی گروه های تروریستی و 
تکفیــری بدانند که نیروی زمینی ارتش آمادگــی این امر را دارد که 
در کسری از زمان و در هر جایی از پهنه ایران اسلامی که لازم باشد، 
به مصــاف و مقابله با این گروهک ها و بیگانگان بپردازد و اجازه ندهد 

که خدشه ای به خاک مقدس کشور وارد شود. 
نقطه زنی پهپاد »مهاجر ۶«

همچنین، فرمانــده گروه پهپاد نیروی زمینــی ارتش جمهوری 
اســلامی در حاشــیه رزمایش امنیتی، تهاجمــی و متحرک این نیرو 
گفــت: امروز نیــروی زمینی ارتش با به دســت آوردن فناوری تولید 
انواع پهپادهای ماموریتی، توانسته است به یکی از قدرت های بزرگ در 
حوزه پهپادی تبدیل شود. وی با اشاره به نقطه زنی پهپاد »مهاجر ۶« 
در این رزمایش افزود: پهپادهای نیروی زمینی ارتش با طی فاصله ای 
بیش از ۲00 کیلومتر در منطقه رزمایش، حاضر شــده و ضمن پایش 
و شناســایی اطلاعاتی، عملیاتی و ارســال این داده ها به مرکز کنترل 
فرماندهی رزمایش، توانستند به صورت همزمان اهداف مورد نظر را از 

فاصله 1۲ کیلومتری با شلیک بمب های قائم منهدم سازند. 

سخنگوی وزارت خارجه: 

 نکات مطرح شده توسط عبدالعلی زاده نسبتی با موضع رسمی كشور ندارد
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